

PRAYERS

Mr. Gauthier (Ottawa—Vanier), from the Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs, presented the Second Report of the Committee, which is as follows:

In accordance with its Order of Reference of Wednesday, November 29, 1978, your Committee has considered Bill C-2, An Act to amend the Health Resources Fund Act, and has agreed to report it with the following amendment:

Clause 1

Strike out line 13, on page 1, and substitute the following therefor:

“November 4, 1978.”

Your Committee has ordered a reprint of Bill C-2, as amended, for the use of the House of Commons at the report stage.

A copy of the Minutes of Proceedings and Evidence relating to this Bill (*Issues Nos. 6 to 8 inclusive*) is tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 10 to the Journals*).

Mr. O'Connell, seconded by Mr. Abbott, by leave of the House, introduced Bill C-30, An Act to amend the Department of Labour Act, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Mr. O'Connell, seconded by Mr. Abbott, by leave of the House, introduced Bill C-31, An Act to establish the Collective Bargaining Information Centre, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The text of the Message and Recommendation of the Governor General pursuant to Standing Order 62(2) in relation to the foregoing Bill is as follows:

His Excellency the Governor General recommends to the House of Commons the appropriation of public revenue under the circumstances, in the manner and for the purposes set out in a measure entitled “An Act to establish the Collective Bargaining Information Centre”.

Mr. Horner, seconded by Mr. Abbott, by leave of the House, introduced Bill C-32, An Act to provide for the reporting of information relating to foreign economic boycott requests, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The following Bill from the Senate was read the first time and ordered for a second reading at the next sitting of the House:

PRIÈRE

M. Gauthier (Ottawa—Vanier), du Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales, présente le deuxième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Conformément à son Ordre de renvoi du mercredi 29 novembre 1978, votre Comité a étudié le Bill C-2, Loi modifiant la Loi sur la Caisse d'aide à la santé, et a convenu d'en faire rapport avec la modification suivante:

Article 1

Retrancher les lignes 12 et 13, à la page 1, et les remplacer par ce qui suit:

«paragraphe 4 (1) ou 5 (1), avant le 4 novembre 1978 le versement d'une contribu-»

Votre Comité a ordonné la réimpression du Bill C-2, tel que modifié, pour l'usage de la Chambre des communes, à l'étape du rapport.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages relatifs à ce Bill (*fascicules nos 6 à 8 inclusivement*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 10 aux Journaux*).

M. O'Connell, appuyé par M. Abbott, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-30, Loi modifiant la Loi sur le ministère du Travail, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M. O'Connell, appuyé par M. Abbott, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-31, Loi établissant le Centre d'information sur la négociation collective, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le texte du message et de la recommandation du Gouverneur général, imprimé en conformité des dispositions du paragraphe (2) de l'article 62 du Règlement, au sujet du bill précité, se lit ainsi:

Son Excellence le gouverneur général recommande à la Chambre des communes l'affectation de deniers publics dans les circonstances, de la manière et aux fins prévues dans une mesure intitulée «Loi établissant le Centre d'information sur la négociation collective».

M. Horner, appuyé par M. Abbott, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-32, Loi sur la dénonciation des renseignements relatifs aux demandes de boycottage économique étranger, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le bill suivant, émanant du Sénat, est lu une première fois et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre: